
Consell Escolar 6/2/2019  

Assistents:  

1.- Aprovació de l’acta de l’anterior consell:  

S’aprova.  

2.-Balanç econòmic, presentació de comptes:  

• El balanç econòmic de l’escola encara no està acabat a causa de problemes amb l’aplicatiu. 
Quan l’escola tingui tota la informació traspassada ens ho faran saber.  
• Respecte a les quotes, es replanteja una pujada. Es continua apostant per la socialització de les 
activitats, perquè cap nen es quedi fora d’una excursió per motius econòmics. D’alguna manera una 
petita partida que hi ha per a professors per acompanyar als infants, es destina a aquesta 
socialització.  

3.- Portes obertes:  

• 2 jornades: 15-20 de març. Hi ha un formulari web per fer la preinscripció. Els grups gairebé 
estan plens. Des de l’escola demanen pares per fer presentació a les noves famílies.  
• S’han modificat els dossiers i s’ha de decidir quin dossier es vol presentar per part de l’ampa.  
• També es comenta que han canviat instituts de referència: l’any vinent seran el Goya, Carrasco, Pla 
i Brossa. (potser l’any vinent tornen a canviar)  
• Hi ha sessions informatives i els mestres acompanyen als nois de sisè.  

4.- Pla TAC i Convivència.  

TAC: L’escola participava com a pilot del Pla, Actualment ja està gairebé acabat. Es rebrà una 
dotació tecnològica per participar i fer les coses correctament.  

CONVIVÈNCIA: En fase de diagnosi. S’escullen 3 temes: educació socioemocional, resolució en 
positiu de conflictes i participació. Es demanarà suport a l’AFA.  

5.- Informacions: Es col·locaran sonòmetres al menjador 
Finalització i presentació del projecte de parcs amb un gran èxit 
S’atura la sol·licitud econòmica tecnològica a l’AFA. S’ha demanat 
arreglar la font Jornada de Santa Eulàlia amb la colla gegantera.  

Dates importants:  

Àngels CAmina: 17 de març  


